

# GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/3  
27 May 1974

---

## Textiles Surveillance Body

### AGENDA FOR NEXT MEETING OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

As agreed, there will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the Villa Le Bocage on Friday and Saturday, 7 and 8 June. The meeting will start at 10 a.m. The following are the main subjects for discussion:

- (a) Approval of the report on the meeting held on 21 and 22 May 1974.<sup>1</sup>
- (b) Notifications submitted in accordance with paragraph 1 of Article 2 of the Arrangement:
  - (i) Decision on circulation to other participating countries of notifications by the following: Australia, Canada, El Salvador, Finland, Guatemala, Hong Kong, Japan, Pakistan, Sri Lanka, Sweden and United States. These were reviewed by the TSB at its last meeting and are at present being processed by the secretariat in readiness for their distribution.
  - (ii) Completion of the review of notifications by the following, prior to their processing by the secretariat: Austria, EEC, Hungary, Israel, Korea, Mexico, Norway, Romania, Spain and Switzerland.
  - (iii) Review of additional notifications received since the last meeting of the TSB.
- (c) Resumption of the discussion on certain outstanding points:
  - the scope and type of existing measures required to be notified under paragraph 1 of Article 2;
  - members should feel free to raise any of the other outstanding issues if they consider they have a further contribution to make to the discussion at this stage.
- (d) Other business.

---

<sup>1</sup>A draft report will be circulated shortly to members of the TSB.

# ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/3

27 mai 1974

---

## Organe de surveillance des textiles

### ORDRE DU JOUR DE LA PROCHAINE REUNION DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Ainsi qu'il a été convenu, l'Organe de surveillance des textiles se réunira les vendredi et samedi 7 et 8 juin à la Villa Le Bocage. La réunion commencera à 10 heures. Les principaux points à examiner sont les suivants:

- a) Approbation du rapport sur la réunion des 21 et 22 mai 1974<sup>1</sup>.
- b) Notifications présentées conformément au paragraphe premier de l'article 2 de l'Arrangement:
  - i) Décision relative à la distribution aux autres pays participants des notifications présentées par les pays ci-après: Australie, Canada, El Salvador, Etats-Unis, Finlande, Guatemala, Hong-kong, Japon, Pakistan, Sri Lanka et Suède. Ces notifications ont été examinées par l'OST à sa dernière réunion et le secrétariat s'occupe d'en assurer la diffusion.
  - ii) Achèvement de l'examen des notifications des pays ci-après, avant que le secrétariat ne s'occupe de leur diffusion: Autriche, CEE, Corée, Espagne, Hongrie, Israël, Mexique, Norvège, Roumanie et Suisse.
  - iii) Examen des notifications additionnelles reçues depuis la dernière réunion de l'OST.
- c) Reprise de la discussion de certaines questions laissées en suspens:
  - portée et type des mesures existantes devant être notifiées en application des dispositions du paragraphe premier de l'article 2;
  - les membres ne devraient pas hésiter à soulever toute autre question laissée en suspens s'ils estiment qu'ils peuvent apporter un nouvel élément à la discussion.
- d) Autres questions.

---

<sup>1</sup>Un projet de rapport sera distribué prochainement aux membres de l'OST.